

حث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي

[1] فيما يلي بحث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي:

مقدمة بحث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي

Youth hostels in the Kingdom of Saudi Arabia are places for expatriate youth to stay in for a period of time, whether for work or to study at universities or colleges spread across the Kingdom, or for tourism and entertainment. These hostels provide a large number of distinguished services, and their prices are suitable for the income of young people. There are approximately twenty hostels in Saudi Arabia, and these hostels are equipped and organized to contain all services, entertainment venues, playgrounds, and many other services. All expatriate youth can enter as members of these hostels by subscribing to their membership.

الترجمة: بيوت الشباب في المملكة العربية السعودية هي أماكن لإقامة الشباب المغتربين الراغبين بالقدوم إلى المملكة العربية السعودية لفترة من الزمن سواءً للعمل أو للدراسة في الجامعات أو الكليات المنتشرة في المملكة أو من أجل السياحة والترفيه، حيث تتوفر في هذه البيوت عدد كبير من الخدمات المميزة، كما أن أسعارها تتلائم مع دخول الشباب، ويوجد على أراضي السعودية ما يقارب العشرين بيتاً، وهذه البيوت مهيئة ومنظمة بحيث تحتوي على كل الخدمات، والأماكن الترفيهية، والملاعب والعديد من الخدمات الأخرى، ويمكن لكل الشباب المغتربين الدخول كأعضاء لهذه لبيوت عن طريق الإشتراك بعضويتها.

بحث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي

فيما يلي بحث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي:

Youth hostels in Saudi Arabia are considered the incubator that embraces a number of expatriate youth, as these hostels provide them with all the services they need, and provide them with a large number of important advantages and services. The main goal of youth hostels is to encourage youth to move, travel, roam and study within the Kingdom of Saudi Arabia. These hostels also support and develop the thinking and awareness of Arab youth in general by encouraging them to travel and roam at symbolic prices, as these hostels enjoy local and international membership for youth hostels. Some youth hostels in Saudi Arabia have won international awards in terms of the services provided to subscribers. Saudi youth hostels are considered the cheapest youth hostels in the world, as there are more than 4,000 youth hostels around the world.

الترجمة: إن بيوت الشباب في السعودية هي الحاضنة التي تحتضن عدداً من الشباب المغتربين، حيث توفر لهم هذه البيوت كل الخدمات التي يحتاجونها، كما أنها تقدّم لهم عدد كبير من المزايا والخدمات المهمة، والهدف الرئيس لبيوت الشباب هو تشجيع

الشباب على التنقل والسفر والسياحة والدراسة داخل المملكة العربية السعودية، كما أنّ هذه البيوت تدعم وتُنمي الفكر والوعي لدى الشباب العربي بشكل عام من خلال تشجيعهم على السفر والترحال وبأسعار رمزية، حيث تمتلك هذه البيوت عضوية محلية ودولية لبيوت الشباب، وقد حازن بعض بيوت الشباب في السعودية على مراتب عالمية من حيث الخدمات المقدمة للمشاركين، وبيوت الشباب السعودي هي البيوت الأقل تكلفة على مستوى العالم كله، حيث يوجد ما يزيد على 4000 بيت حول العالم

شروط الاشتراك في عضوية بيوت الشباب في السعودية

فيما يلي أهم شروط الاشتراك في عضوية بيوت الشباب في السعودية ما يلي:

- The applicant for membership must be at least 15 years old.
- Bring a copy of a valid and unexpired personal ID.
- Bring 3 recent personal photos, size 4x6.
- Bring a copy of a valid passport upon application.
- Pay all individual membership fees, which amount to 200 Saudi Riyals.
- The membership application is submitted by filling out all the data in the application form.
- The approval of the youth hostel closest to the applicant's place of residence and residence must be obtained.
- All annual fees for accommodation in Saudi youth hostels, which amount to 600 Saudi Riyals, must be paid.

الترجمة:

- أن يكون المتقدم للعضوية لا يقل عمره عن 15 عاما
- إحضار صورة من الهوية الشخصية سارية المفعول وغير منتهية الصلاحية
- إحضار 3 صور شخصية حديثة بمقاس 4×6
- إحضار صورة عن جواز السفر ساري المفعول عند التقديم
- تسديد كل رسوم العضوية الفردية والتي تبلغ قيمتها 200 ريال سعودي
- يتم تقديم طلب العضوية من خلال ملء كافة البيانات في استمارة التقديم
- يجب الحصول على موافقة بيت الشباب الأقرب لمكان سكن وإقامة المتقدم
- يجب تسديد كل الرسوم السنوية الخاصة بالإقامة ببيوت الشباب السعودي والتي تبلغ قيمتها 600 ريال سعودي

مزايا العضوية في بيوت الشباب في السعودية

فيما يلي أبرز المزايا التي تقدمها بيوت الشباب في السعودية هي:

- Get a valid financial discount in all countries and regions of the world, as Saudi Youth Hostels have global membership and are recognized worldwide.

- Get local discounts, as all youth hostel subscribers can get local discounts if they subscribe to any youth hostel in the Kingdom of Saudi Arabia.
- The possibility of staying in any youth hostel outside the governorate in which you reside, due to work or study circumstances or any other reason.
- Get great discounts for subscribing to local and international trips.
- The membership period in youth hostels is one year, so that subscribers to these hostels can renew their membership in order to enjoy all the benefits offered by these hostels.
- Accommodation in youth hostels for members is only 30 riyals per night.

Youth hostels include playgrounds, entertainment venues, restaurants, places of worship, and swimming pools, so that subscribers can use all these places at symbolic prices.

الترجمة

- الحصول على خصم مالي نافذ في كل دول ومناطق العالم، حيث إن بيوت الشباب السعودي عضويتها عالميّة ومعترف بها في كل أنحاء العالم.
- الحصول على الخصومات المحليّة، حيث يمكن لكل المشتركين في بيوت الشباب الحصول على خصومات محليّة في حال اشتركوا في أيّ بيت من بيوت الشباب داخل المملكة العربيّة السعوديّة.
- إمكانيّة البقاء في أي بيت من بيوت الشباب خارج المحافظة التي تقيم بها، وذلك نتيجة لظروف العمل أو الدراسة أو لأي سبب آخر من الأسباب.
- الحصول على خصومات كبيرة للاشتراك في الرحلات المحليّة والخارجيّة.
- مدة العضوية في بيوت الشباب هي سنة واحدة، بحيث يمكن للمشاركين في هذه البيوت تجديد العضويّة من أجل التمتع بكل المزايا التي تقدّمها هذه البيوت.
- الإقامة داخل بيوت الشباب للمشاركين بالعضوية يبلغ 30 ريالاً فقط لليلة الواحدة.
- تضم بيوت الشباب ملاعب، وأماكن ترفيهيّة، ومطاعم، ودور عبادة، ومساح، بحيث يمكن للمشارك استخدام كل هذه الأماكن بأسعار رمزيّة.

أهم أماكن بيوت الشباب في السعودية

فيما يلي أهم بيوت الشباب في السعودية:

- Youth Hostel in Medina.
- Youth Hostel in Riyadh.
- Youth Hostel in Qassim.
- Youth Hostel in Abha.
- Youth Hostel in Taif.
- Youth Hostel in Dammam.
- Youth Hostel in Jeddah.

- Youth Hostel in Mecca.
- Youth Hostel in Qatif.
- Youth Hostel in Jazan.

الترجمة:

- بيت الشباب في المدينة المنورة
- بيت الشباب في الرياض
- بيت الشباب في مدينة القصيم
- بيت الشباب في مدينة أبها
- بيت الشباب في مدينة الطائف
- بيت الشباب في مدينة الدمام
- بيت الشباب في مدينة جدة
- بيت الشباب في مكة المكرمة
- بيت الشباب في القطيف
- بيت الشباب في جازان

خاتمة بحث عن بيوت الشباب في السعودية بالانجليزي

Youth hostels in Saudi Arabia are safe places that are served with all the services that young people need. All expatriate youth can go to these places and book a membership in them. They provide various services at the best prices. There are also a large number of diverse options within these houses, and anyone can activate their membership in these houses in an easy, simple and convenient way.

الترجمة: إن بيوت الشباب في المملكة العربية السعودية هي أماكن آمنة ومخدومة بكل الخدمات التي يحتاجها الشباب، حيث يمكن لكل الشباب المغترب التوجه لهذه الأماكن وحجز عضوية فيها، فهي تقدم خدمات متنوعة بأفضل الأسعار، كما أن هناك عدد كبير من الخيارات المتنوعة داخل هذه البيوت، ويمكن لأي شخص تفعيل عضويته بهذه البيوت بطريقة سهلة وبسيطة وميسرة.